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Nieuwsbrief juni 2023 
 

Werkbezoek Scala  
Op 14 april jl. brachten fractie, fractie-
ondersteuners en bestuur een bezoek aan 
stichting Scala. Van dit bezoek maakte Eva 
Vrolijk het volgende verslag.  
 

 
 
We werden hartelijk ontvangen door 
Directeur-bestuurder Erik Giethoorn en de 
Manager het Jonge Kind Thamar 
Molenaar. Ze vertelden ons alles over het 
werk dat Scala doet voor de inwoners van 
Ooststellingwerf, met name voor de 
mensen die (even) extra ondersteuning 
nodig hebben. Ze werken vernieuwend, en 
zijn vertrouwd en dichtbij, om het 
mogelijk te maken om betrokken te zijn en 
te blijven bij de samenleving. 
Zo vertelde dhr. Giethoorn bijvoorbeeld 
over de ontwikkelingen bij het jongeren-
werk, waar Scala nabij wil zijn bij alle 
jongeren, bijvoorbeeld ook in het Stelling-
werf College. Bij het Maatschappelijk 
Werk wordt een nieuwe focus ingezet, om 
meer ruimte voor laagdrempelige 
aanwezigheid in de dorpen te creëren. 
Van mevr. Molenaar hoorden we over hoe 
Scala inzet op gelijke kansen voor alle 
kinderen. We waren onder de indruk van 
de combinatie van inspanningen, om 
kinderen spelenderwijs de wereld te laten 
ontdekken en tegelijkertijd hun ouders te 
ondersteunen. Dit gebeurt zowel thuis, als 

op de peuterspeelzalen van Scala, als op 
de basisschool – de doorlopende 
aanwezigheid van pedagogische 
ondersteuning is waar Scala blijvend op 
wil inzetten. 
Dit bezoek maakte niet alleen duidelijk dat 
het werk goed wordt gedaan, maar vooral 
ook dat er met liefde en inzet wordt 
gewerkt aan de kracht van onze inwoners. 
Daarmee kijken we terug op een bijzonder 
bezoek aan dè welzijnsinstelling van 
Ooststellingwerf. Wij bedanken Scala voor 
de hartelijke ontvangst, en de inzichten 
die ons zijn gegeven; het is duidelijk dat de 
bijdrage van Scala onmisbaar is! 
 

Jubilarissen en start politieke 
seizoen 
Vorig jaar feliciteerden we maar liefst 
negen jubilarissen, mede doordat we door 
Corona een aantal jaren geen feestelijke 
activiteit konden organiseren. We hadden 
er zelfs iemand bij die al 65 jaar lid was 
van de PvdA! 

 
Jubileumspeldjes uitgereikt op 8 december 2022  

 
Dit jaar zijn er weer vijf jubilarissen die wij 
graag in het zonnetje willen zetten. 
Dat gaan we doen bij de start van het 
nieuwe politieke seizoen, tijdens een 
gezellige bijeenkomst in café Boszicht in 
Nijeberkoop op zaterdag 9 september a.s. 
van 16.00 – 18.00 uur. Deze bijeenkomst is 
voor alle leden en vooral bedoeld om 
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gezellig met elkaar het nieuwe seizoen te 
starten. Te zijner tijd ontvangt u een 
uitnodiging voor deze bijeenkomst, maar 
noteert u de datum alvast.  
 

Overlijden Joop van den Berg 
‘In sosjalist en aksjefierder yn ieren en 
sinnen’. Dat stond er op de rouwbrief van 
Joop van den Berg. Dat zegt in een paar 
woorden waar Joop voor stond. Hij heeft 
zich altijd ingezet voor vrede, werk en een 
goed bestaan voor alle mensen. Wie kent 
Joop niet als spreker op onze congressen, 
als campagneleider voor Provinciale 
Staten en als aanjager van allerlei acties 
en activiteiten voor de PvdA. Joop is 81 
jaar geworden.  
 

Bijeenkomst over ‘Knarrenhofjes’  
Op vrijdagavond 6 oktober organiseren wij 
een themabijeenkomst over 
‘Knarrenhofjes’. 
Er zijn veel ouderen, maar ook wel 
jongeren, die zelfstandig, maar toch in de 
nabijheid van anderen willen wonen, 
waarbij men elkaar kan helpen bij dié 
dingen die niet meer zo goed gaan. De één 
zet de container bij de weg voor de 
minder mobiele medebewoner, de ander 
doet eens een boodschapje voor de 
buurman/buurvrouw omdat die even niet 
in staat is dat te doen. 
We hebben vier sprekers gevonden die 
ons het nodige willen vertellen over de 
weg naar de realisatie van een 
Knarrenhofje. Peter Prak van stichting 
Knarrenhof, Sietze Hoekstra van de 
stichting die in Surhuisterveen het 
initiatief heeft genomen, Cees Hesse van 
het al gerealiseerde project in Vledder en 
een lid van de initiatiefgroep in 
Beetsterzwaag die tegen de nodige 
problemen is aangelopen. Het belooft een 
zeer interessante avond te worden, waar 

we ook de interesse zullen peilen voor een 
vergelijkbaar Ooststellingwerfs initiatief.  
 

Juiste gegevens leden   
Het bestuur kan gebruik maken van de 
gegevens van het partijbureau voor het 
eenvoudig aanmaken van een mailing aan 
al onze leden. Nu blijkt dat de gegevens bij 
het partijbureau echter niet altijd kloppen. 
Sommige mensen geven verhuizingen of 
nieuwe email-adressen niet door. 
Daardoor klopt het centrale 
adressensysteem niet altijd, waardoor wij 
niet alle leden in één keer kunnen 
bereiken. Daarom het vriendelijke verzoek 
aan al onze leden om de bij het 
partijbureau bekend zijnde gegevens te 
controleren en/of eventueel aan te 
passen/te wijzigen. Het gaat dan soms om 
voornamen, oude woonadressen, 
telefoonnummers (mobiel en vast) en 
email adressen. Mocht het u niet lukken 
dit digitaal te doen en wilt u graag hulp, 
neem dan contact op met de secretaris. 
Alvast heel hartelijk dank voor de 
medewerking. 
 

Van de fractie (Jan Vledder) 
Wat opvalt is dat na een vrij rustige 
periode, met weinig “actie” vanuit het 
college, er nu de nodige dingen gebeuren. 
Wat ons ook opvalt is dat de club van 
samenwerkende partijen op stoom lijkt te 
komen. Kortom, er komt wat beweging in 
de zaak. Dat was (volgens ons) ook hard 
nodig, want we zitten nu meer dan een 
jaar in de raad en we zitten daar niet om 
te zitten, maar om zaken voor de burgers 
te organiseren! Wij zijn nu dus (in 
tegenstelling tot eerdere berichten) 
(meer) positief! 
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Wat speelt er dan zoal? 
Ten eerste is er bij de afdeling “bouwen, 
bouwen, bouwen” enorm veel progressie. 
Onze wethouder doet hier (uiteraard 
samen met de rest van het college) heel 
veel. Maaar: wij mogen er niets over 
zeggen. Geheim. En dan zeggen wij dus 
ook niets. De toekomst zal jullie echter 
leren dat mei & juni 2023 een grote 
voortgang op dit gebied is gemaakt. En 
dan hebben wij het niet over het (ook) 
zeer prachtige plan voor een MFA in 
Donkerbroek. Geweldig! College van B&W 
en vooral Jelke onze complimenten! 
Ten tweede is er nu een heel mooie 
notitie over participatie (met als 
onderdeel burgerberaad). 
Wij zijn hier al een hele tijd voor aan het 
vechten en hebben regelmatig overleg 
gehad met de betrokken ambtenaren. De 
(eerst wat wazige) startnotitie is helemaal 
herschreven en ziet er nu veel beter uit. 
Wij rekenen erop dat de huidige versie 
door de raad aangenomen wordt. Voor de 
PvdA is dit een belangrijk punt. Wij willen 
hier nog wel even Ype Dijkstra bedanken 
die op de achtergrond advies heeft 
gegeven. 
En: als wij het toch over advies hebben: 
Eva Vrolijk helpt ons erg om zaken in het 
sociaal domein beter te begrijpen en om 
vragen hierover te stellen. Dit soort input 
van leden is voor ons zeer belangrijk! Eva 
dank!  
Ten derde: Er komt een congres over 
mobiliteit (vervoersarmoede). Zoals jullie 
weten gaat de gemeente niet over de 
vervoerconcessies. Openbaar vervoer is 
een provincietaak. Door een congres te 
organiseren waar alle betrokkenen aan 
meedoen gaan we druk uitoefenen om 
het openbaar vervoer in onze gemeente 
drastisch te veranderen en te verbeteren. 
 

Een vierde punt is een nogal verbeterde 
sfeer tussen de coalitiepartijen (eigenlijk 
moeten we hier zeggen de club van 
samenwerkende partijen). Wij hebben 
eerder al gemeld dat “dualisme” ervoor 
zorgde dat we niet (of weinig) met elkaar 
spraken. Dat werkt (natuurlijk) niet. 
Allemaal eilandjes met een eigen mening… 
Maar recent (ook na veel druk van ons) is 
besloten dat we het samenwerkings-
akkoord gaan evalueren en zaken gaan 
bijstellen. Dat werkt tot nu toe zeer goed. 
Details hierover volgen. Wij moeten 
trouwens Henk Dongstra van 
OoststellingwerfsBelang in dit verband wel 
noemen. 
Hij duwt (zoals het nu lijkt) samen met ons 
zaken de goede kant uit. 
 
Fimke heeft ons gevraagd een kort verhaal 
te schrijven. Dan doen wij dat. In het 
volgende bericht van de fractie hopen wij 
meer positief nieuws te melden. Maar 
zullen wij ook aangeven wat minder goed 
loopt. 
Wij gaan nu (net vóór het reces) door een 
zeer drukke periode. Er volgt nu een reeks 
van belangrijke vergaderingen. Na het 
reces maken we de balans op. Wij wensen 
iedereen alvast een goede vakantie toe! 
 

Van de wethouder (Jelke Nijboer) 
Bouwen, bouwen, bouwen. 
Het grootste deel van mijn tijd besteed ik 
aan het onderdeel wonen. U heeft allen 
kunnen lezen dat er veel, heel veel 
woningen gebouwd moeten worden. Dit 
geldt ook voor onze mooie gemeente. En 
dat laatste is natuurlijk wel een zorg. Als je 
gaat bouwen, waar doe je het dan? En hoe 
doe je het dan? 
 
De raads- en commissieleden worden 
regelmatig op vertrouwelijke basis 
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bijgepraat en kunnen zo de vorderingen 
volgen. De informatie die openbaar is 
staat op de gemeentelijke site van de task-
force wonen en daar staan alle plannen 
per dorp op vermeld. 
De taskforce wonen, bestaande uit drie 
zeer fanatieke en kundige ambtenaren, 
heeft er een dagtaak aan om alle 
initiatieven te bekijken en te beoordelen. 
Daarnaast begeleiden zij ook de verdere 
gang van zaken en zorgen ervoor dat de 
processen zo snel mogelijk verlopen. En 
dat versnellen is tegenwoordig wat 
moeilijker dan een aantal decennia 
geleden. De inspraak (of participatie zo u 
het maar wilt noemen) heeft de processen 
ingewikkelder gemaakt. Zienswijzen en 
bezwaren zijn aan de orde van de dag en 
moeten zorgvuldig afgehandeld worden 
maar kosten wel veel tijd. 
 

 
 
Waar ik een aantal weken geleden een 
overeenkomst getekend heb met Hugo de 
Jonge om het aantal te bouwen woningen 
in Ooststellingwerf te verhogen van 520 
naar 700 en hij daar uiterst positief over 
was en ik ook (en nog) verstelt hij nu in de 
media dat het allemaal wel erg moeilijk 
gaat worden. Dat wisten wij als Friese 
wethouders al! Maar wij kunnen maar één 
ding doen en dat is door. En dat gaan we 
dan ook doen in Ooststellingwerf. Voor de 
eigen jeugd, voor de eigen ouderen, voor 
de inwoners die zorg nodig hebben. 

Natuurlijk moet ook Ooststellingwerf 
voldoen aan zijn landelijke verplichtingen 
voor wat betreft statushouders, 
Oekraïners, spoedzoekers en wat al niet 
meer zij. Maar als wij aan onze verplichten 
voldaan hebben dan toch focus op onze 
eigen inwoners. De jeugd wil graag in 
eigen dorp kunnen blijven wonen en daar 
sta ik volledig achter. Die jeugd is hard 
nodig om de leefbaarheid te behouden. Ik 
wil bij deze de jeugd nogmaals oproepen 
om zich in te schrijven voor een woning 
zodat er inzicht is in de hoeveelheid 
woningzoekenden en aan die inschrijving 
kunnen de woningbouwverenigingen zien 
waar de vraag is. 
Ook willen de ouderen graag een plek 
hebben. Een gelijkvloerse woning/appar-
tement ligt dan voor de hand en is dan 
ook weer goed voor de doorstroming. 
Kortom ik wil de zaak in beweging zetten. 
Dat daar soms lange procedures aan 
vooraf gaan is moeilijk uit te leggen maar 
dat doe ik graag. Hoe was het 
spreekwoord over Keulen en Aken ook 
alweer?  
Al met al een ingewikkelde puzzel maar 
wel een mooie uitdaging die ik graag 
aanga. 
 

Van onze waterschapsbestuurder 
Annelies Stolp  
Even voorstellen. Mijn naam is Annelies 
Stolp. Ik ben vele jaren actief geweest in 
de PvdA afdeling Ooststellingwerf. Als 
bestuurslid, afdelingsvoorzitter, 
commissielid en campagnecoördinator. Ik 
ben ecoloog/milieukundige en in die 
hoedanigheid heb ik lang voor 
Rijkswaterstaat gewerkt aan water- en 
infrastructuurprojecten door het hele 
land. Zo heb ik veel kennis opgedaan over 
waterbeheer en waterbeleid.  
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Om die reden heb ik mij in 2014 
aangemeld als kandidaat voor het 
waterschapsbestuur. Ik stond toen op 3 op 
de lijst, maar helaas kregen we maar 2 
zetels. Ik wilde wel gaan meedraaiden in 
de fractie als commissielid, maar helaas 
bepaalde het toenmalige bestuur van 
Wetterskip Fryslân dat alleen 
eenmansfracties een commissielid 
mochten aanstellen. De verkiezingen van 
2018 liepen beter af. Na een intensieve 
verkiezingscampagne behaalden we 3 
zetels! Ook dit keer stond ik op nr 3 van de 
lijst en was ik dus verkozen tot lid van het 
Algemeen Bestuur van Wetterskip Fryslân.  
Het politieke vak was wel nieuw voor me. 
Van dossier-vreter naar het politieke 
handwerk, daar moest ik in groeien. Maar 
ik heb mijn draai daar uiteindelijk wel in 
gevonden. Ik zat de afgelopen 4 jaar in een 
fractie met Henni van Asten en Henk 
Mulder; twee ervaren politici. Van hen 
heb ik veel geleerd! In de afgelopen jaren 
zaten we in de oppositie met een 
centrumrechtse coalitie die de gelederen 
hard gesloten hield. Zodoende eindigden 
de stemmingen heel vaak in 13 (coalitie)-
12 (oppositie). Er was geen doorkomen 
aan. Dat leverde veel frustratie op. 
We hebben in deze periode hard 
gevochten voor het in stand houden van 
de kwijtschelding van waterschapslasten 
voor de minima. Helaas vond de coalitie 
dat het voor de minima opvoedkundig 
belangrijk is dat zich realiseren dat 
waterbeheer geld kost en zo werd deze 
regeling deels afgeschaft: minima kregen 
geen 100% kwijtschelding meer, maar 90% 
kwijtschelding. Onze fractie vond dit 
ridicuul. Waarschijnlijk heeft het innen van 
waterschapsbelasting bij de minima 
uiteindelijk meer gekost dan het heeft 
opgeleverd……  Vervolgens bleek 
Wetterskip Fryslân datzelfde jaar een 

groot financieel overschot te hebben. Na 
veel politieke druk werd de 
kwijtscheldingsregeling uiteindelijk toch 
weer op 100% gebracht. 
Inmiddels hebben we weer verkiezingen 
achter de rug. Dit keer stond ik na 
lijsttrekker Henk Mulder op nummer 2 op 
de lijst. Het was een spannende periode, 
omdat er een nieuwe partij in de race was: 
de BBB. Voor alle provincies en 
waterschappen was het natuurlijk heel 
spannend hoe dat zou aflopen. De uitslag 
weten we inmiddels.  
Binnen Wetterskip Fryslân zijn de 
coalitieonderhandelingen voor onze partij 
goed uitgepakt. Wij waren vanaf het 
eerste begin in beeld als coalitiepartij en 
daar hebben we ons vol voor ingezet. De 
onderhandelingen verliepen in heel goede 
sfeer en dankzij formateur Klaas van 
Weperen uit Oosterwolde is er een brede 
coalitie gesmeed van maar liefst 20 van de 
25 zetels: BBB (7), Water Natuurlijk+ 
geborgde zetels Natuur (6), PvdA (2) 
Geborgd Landbouw (2), VVD (1) en FNP 
(2). Als PvdA-fractie zijn wij zeer tevreden 
met het coalitieakkoord, waarin wij ons 
verkiezingsprogramma goed kunnen 
terugvinden. Wij hebben ons hard 
gemaakt voor het financieren van de 
schrijnende funderingsschade door 
ontwatering in veenweidegebieden, voor 
hard werken aan het verbeteren van 
waterkwaliteit, en voor meer aandacht 
voor waterkwesties in ruimtelijke 
ordening. Namens het blok WN+geborgd 
Natuur+PvdA zijn er 2 Dagelijks 
Bestuurders aangesteld: Monique 
Plantinga (WN) en Remco van Maurik 
(PvdA). Daarnaast zijn er 2 Dagelijks 
Bestuurders aangesteld namens BBB: Cees 
Pieter van Burgsteden en Gerben de Boer 
en 1 Dagelijks Bestuurder namens geborgd 
landbouw: Frank Jorna. 
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Veel mensen weten weinig van het werk 
van waterschappen. Door 
klimaatverandering zijn er tegenwoordig 
echter zóveel problemen in het 
waterbeheer, dat dit werk langzaam 
bekender wordt. 
 

Nog wat data om te noteren 
 
Lezing stichting ‘Anita foar Fryslan’  

8 september 2023, 19.30 uur bij 
Zwarte Haan  

 
Start politieke seizoen en aandacht voor 
jubilarissen  
 9 september van 16.00 – 18.00 uur 
 in Nijeberkoop, café Boszicht 
 
Bijeenkomst Biodiversiteit (georganiseerd 
door GroenLinks Ooststellingwerf) 

28 september, 19.30 uur in De 
Miente in Oosterwolde  

 
Bijeenkomst over ‘Knarrenhofjes’ 

6 oktober in Ooststellingwerf 
 

Algemene Ledenvergadering  
 16 november  

 
 
 
 
 
 

Even er tussen uit  
De zomervakanties zijn in aantocht. Het 
bestuur wenst iedereen een hele fijne 
zomer, met tijd voor familie, vrienden en 
bekenden. We hopen u allen na de zomer 
in goede gezondheid terug te zien!  
 
 

 
 
 
 
 

-0-0-0- 
 
Contactpersonen PvdA Ooststellingwerf 
Wethouder 
Jelke Nijboer, j.nijboer@ooststellingwerf.nl 
 
Fractie 
Bart Polpe, fractievoorzitter, fractie@pvdaooststellingwerf.nl  
Jan Vledder, raadslid, fractie@pvdaooststellingwerf.nl 
Sjonny de Jong, fractie@pvdaooststellingwerf.nl 
Olphert Smit, fractie@pvdaooststellingwerf.nl 
Inti Meijerhof, fractie@pvdaooststellingwerf.nl 
 
Bestuur 
Marian Jager, voorzitter 
Olphert Smit, penningmeester 
Fimke Hijlkema, secretaris 
Reika Dijkstra, bestuurslid 
U kunt het bestuur bereiken via secretaris@pvdaooststellingwerf.nl of 06-51506168 (Fimke Hijlkema)  
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